



ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta:	5
Carácter de la sesión:	Ordinaria
Fecha de la sesión:	27 Mayo 2025
Hora inicio/fin:	19:35 / 21:30
Lugar:	Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu	Presidente (PP)
D ^a . Belén Náger Escorihuela	Vocal (Alcaldía)
D. Gerard Corella Aymerich	Vocal (Alcaldía)
D. Jesús Pérez Almazán	Vocal (PP)
D ^a . Anunciación Láinez	Vocal (PSOE)
D. Pascual Barreda Martínez	AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
D. José Vte. Álvarez Miravet	AVV El Saboner
D. Pedro Bermúdez Bolos	AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
D. Pablo Ibañez García	A. Veinal i Esportiva Venta Nova
D ^a . Concepción Guillamón Albalate	AVV La Joquera

Miembros ausentes:

D. Luciano Ferrer Pons
D. José Luís López Ibáñez
D^a. Rosa Lidón Ejarque Gual

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
AMPA Ceip Vicente Artero

Secretaria:

Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del día establecido:

1º.- APROBACIÓN DE LA ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRITO OESTE CELEBRADA EL 29 DE ABRIL DE 2024.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 29 de abril de 2024, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente informa que desde la Dirección de Servicios Urbanos, Infraestructuras y Medio Ambiente se ha hecho una valoración económica aproximada de aquellas actuaciones aprobadas para los presupuestos participativos, siendo estos los siguientes:



- Remodelación de la Plaza Miquel Soler y entorno Jaime I, 1000.000 € aprox.
- Remodelación del Parque Carmen Albert, en la zona de la UJI, 120.000 € aprox.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria del Distrito, se procede a dar traslado de aquellas peticiones realizadas a los distintos Negociados de Infraestructuras y Movilidad.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

La Sra. Belén Náger, vocal de Alcaldía, indica que las dos marquesinas de las paradas del Tram, situadas en el Paseo Morella, una delante del Corte Inglés y la otra delante de la estación de trenes se encuentran muy deterioradas, por lo que solicita se reviesen y reparen en su caso.

El Sr. Jesús Pérez, vocal del PP, solicita que se revisen los árboles situados en las calles Botánico Cavanilles, Jesús Martí Martí, Honori García y calle Juan Bautista Folia Prades, puesto que desprenden una sustancia muy pegajosa que ensucia mucho las calles, dando la sensación de estar pisando pegamento y además daña los vehículos que allí están estacionados.

En la calle Arcadi García Sanz, que es una calle pequeña, paralela al Río Seco (pasando el puente Europa a la izquierda), en la esquina, antes de llegar al parque, había una papelería y ahora ya no está, solicita que se reponga.

En la calle Botánico Cavanilles, hay contenedores de basura, reciclaje,... solicita que estos contenedores se trasladen a la calle Jesús Martín Martín, sobre la acera, de esta forma se liberan más espacios de estacionamiento.

El Sr. Pablo Ibañez, representante de la A. Veinal i Esportiva Venta Nova, solicita que en Venta Nova se instale un Ecoparque Móvil.

Solicita que delante del parque nuevo, al borde del río, donde ahora han estado limpiando de broza, se allane el terreno con zahorra y se pongan dos bancos, para que la gente mayor, cuando salga a pasear puedan sentarse.

Reitera que la calle que se ha asfaltado recientemente, frente a los números 392, 426 y 434 el asfalto se está levantando y la hierba ya está creciendo.

Reitera la petición de que se instale el aparato de gimnasia en el parque nuevo, porque insiste en que dicho aparato se le informó que ya estaba comprado.

Reitera la petición de que se iluminen las farolas de las rotondas de la Ctra. Alcora.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, solicita información relativa a la cesión y los lindes del suelo de la Urbanización La Coma por la Gaspara.

Reitera que la rotonda de la Gaspara se ilumine.

Reitera la petición de que se instalen cámaras de video vigilancia en la zona de los contenedores, para vigilar aquellos vertidos incontrolados.





Solicita que se les de información a todas aquellas urbanizaciones de montaña, sobre atención policial específica para urbanizaciones, como que funciones realizan, teléfonos disponibles a los que puedan llamar,....

Reitera la petición de tener una reunión con el Concejal de Movilidad, acerca del autobús para urbanizaciones de montaña.

Insiste que la sauna de vapor de la piscina olímpica sigue sin funcionar.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, indica que hace un tiempo, un técnico del Ayuntamiento se personó con el anterior Concejal de Urbanismo a la zona de la Cuadra Saboner hasta el Grupo San Lorenzo, para ver las posibles mejoras que se podían realizar en la Cuadra, en cuanto a la realización e aceras y demás actuaciones para mejorar. Solicita más información sobre los plazos para ejecutar dichos trabajos.

En la UE-36, justo al final de la calle Almendro ya se solicitó con anterioridad que se ejecutara una rotonda o media rotonda, puesto que los vehículos circulan a mucha velocidad y cuando llegan al final, no respetan las señales del pavimento y circulan sobre la supuesta rotonda, siendo así peligroso para los peatones que pasean por la zona, sobre todo gente mayor.

Reitera que se pinte las señales horizontales en la calle Cap i Corp y se instalen las señales de prohibido estacionar.

Solicita que en el Grupo San Juan, se instale un paso para peatones elevado, tal y como se acordó con un vecino que fue a solicitarlo a la tenencia alcaldía Oeste (Maset Blau).

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, reitera que la fuente de la Plaza Reyes 2000 todavía no se ha instalado, puesto que llega el verano, solicita que se instale en la mayor brevedad posible.

Pregunta como está el tema de ampliar la acera que da al centro médico, para así poder facilitar el acceso a minusválidos.

En el parque de la Era, hay un acceso que da directamente a la carretera Alcora. Allí ahora hay unas vallas que cada vez que entran a podar los árboles o cuando son fiestas, que entran los vehículos para descargar escenario, orquesta dichas vallas se tienen que retirar. Estas vallas son necesarias porque al tener un parque y un campo de fútbol hay muchos niños que algunas veces salen del parque y van directos a la carretera. Es por eso, que propone que se instale una puerta de acceso corredera con un candado, que cuando sea necesario pueda abrirse y cerrar. Esta llave podría tenerla brigadas municipales, y el presidente de la Asociación.

En la Carretera Alcora, al hacerse el carril bici, a la altura del Grupo Reyes, por el lado del carril bici, hay dos calles que dan a la Carretera Alcora. Los vehículos, para poder acceder a la Carretera tienen que pasar por encima del Carril Bici, con el peligro que ello conlleva, porque en este caso, la bicicleta tiene preferencia frente a los vehículos. Por eso se ha pensado que se instale una señal de "atención cruce peligroso" o poner un Stop para los vehículos. Las calles son C-30 y C-37.



En la Cuadra Casaña, frente al número 23D, en la actualidad hay un badén de goma que ya está hundido, solicita que se cambie por otro más grande o incluso poner dos.

En la calle Maestro de Vega, detrás de la Asociación de Vecinos, hay un solar lleno de vegetación, solicita que ahora, de cara al verano se limpie puesto que es un foco de bichos y peligroso por posible incendio.

La Sra. Anunciación Láinez, representante del PSOE, reitera la instalación de una farola en la calle Alfondeguilla, en la Urbanización Racó de Mercader.

Reitera la petición de que se limpien las cunetas de tierra y hierbas. Lo que se ha hecho ha sido apartarlas, pero no limpiar y eliminar. En la urbanización Racó de Mercader.

Indica que en la Urbanización Racó de Mercader en la Junta de Distrito de fecha 25 de marzo de 2025, se hizo la petición de que se taparan los socavones en el asfalto que se ha hecho junto al número 19. A esta petición se contestó que "Se ha inspeccionado la zona y lo que pretenden asfaltar que está a los laterales del camino hace de recogida de aguas". Indica que no es correcto, que no existe recogida de aguas para tal efecto. Solicita que se de una solución.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y adyacentes, solicita que se limpie de hierbas el camino Collet, desde la Ctra. Borriol hasta la vía de servicio de la Ronda Oeste. Una vez esté limpio de hierbas, solicita que se pulverice.

En la cuadra segunda o del Jefe desde el Grupo Roser hasta el Grupo San Agustín, se solicita que se limpie de hierbas y a continuación que se pulverice.

El alumbrado público del Camino Collet, fue aprobado por los presupuestos participativos del año 2019, pero los trabajos no han sido ejecutados, por lo que solicita una respuesta al respecto.

En el Camino Enramada, dirección nuevo cementerio, hay un camino, concretamente Camino Assagador o de Portoles, solicita que se instale una señal indicando "Camino sin salida".

En el Camino Enramada, cruce con el Camino Assagador hay un vertido de escombros incontrolado. Solicita la limpieza del mismo.

En la rotonda del Hospital La Magdalena, dirección cementerio nuevo, hay una rotonda pequeña, a los laterales hay dos parcelas llenas de broza, solicita que se limpien.

Reitera la petición de que se tale el pino a la entrada del cementerio nuevo, puesto que dificulta el tráfico y las raíces levantan el pavimento.

Reitera que la jardinera de delante del Merka Chino, en la Ctra. Borriol falta instalar el riego por goteo, lo que hace que dicha jardinera en la actualidad esté seca de vegetación, no como la otra existente que hay frente al tanatorio Ildum.

En el Barranco del Sol, justo al lado de la capilla, hay mucha vegetación, solicita que se limpie de forma inmediata.



Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna y treinta minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.



ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta:	5
Caràcter de la sessió:	Ordinària
Data de la sessió:	27 de maig de 2024
Hora inici/fin:	19:35 / 21:30
Lloc:	Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu	Presidente (PP)
D ^a . Belén Náger Escorihuela	Vocal (Alcaldía)
D. Gerard Corella Aymerich	Vocal (Alcaldía)
D. Jesús Pérez Almazán	Vocal (PP)
D ^a . Anunciación Láinez	Vocal (PSOE)
D. Pascual Barreda Martínez	AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
D. José Vte. Álvarez Miravet	AVV El Saboner
D. Pedro Bermúdez Bolos	AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
D. Pablo Ibañez García	A. Veinal i Esportiva Venta Nova
D ^a . Concepción Guillamón Albalade	AVV La Choquera

Membres absents:

D. Luciano Ferrer Pons	Vicepresidente (VOX)(*)
D. José Luís López Ibáñez	Concejal (PSOE)(*)
D ^a . Rosa Lidón Ejarque Gual	AMPA Ceip Vicente Artero(*)

EXCUSA ABSENCIA (*)

Secretària:

Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia establert:

1r.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 29 D' ABRIL DE 2024.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 29 de abril de 2024, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President informa que des de la Direcció de Servicis Urbans, Infraestructures i Medi Ambient s'ha fet una valoració econòmica aproximada d'aquelles actuacions aprovades per als pressupostos participatius, sent estos els següents:

- Remodelació de la Plaça Miquel Soler i entorn Jaume I, 1000.000 € aprox.



- Remodelació del Parc Carmen Albert, en la zona de l'UJI, 120.000 € aprox.

3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària del Districte, es procedix a donar trasllat d'aquelles peticions realitzades als diferents Negociats d'Infraestructures i Mobilitat.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

La Sra. Belén Náger, vocal d'Alcaldia, indica que les dos marquesines de les parades del Tram, situades en el Passeig Morella, una davant del Corte Inglés i l'altra davant de l'estació de trens es troben molt deteriorades, pel que sol·licita es reveren i reparen si és el cas.

El Sr. Jesús Pérez, vocal del PP, sol·licita que es revisen els arbres situats als carrers Botànic Cavanilles, Jesús Martí Martí, Honori García i carrer Juan Bautista Folia Prades, ja que desprenen una substància molt enganxosa que embruta molt els carrers, donant la sensació d'estar trepitjant cola i a més danya els vehicles que allí estan estacionats.

Al carrer Arcadi García Sanz, que és un carrer xicotet, paral·lela al Riu Sec (passant el pont Europa a la esquerra), a la cantonada, abans d'arribar al parc, hi havia una paperera i ara ja no està, sol·licita que es repose.

Al carrer Botànic Cavanilles, hi ha contenidors de fem, reciclatge,... sol·licita que estos contenidors es traslladen al carrer Jesús Martn Martín, sobre la vorera, d'esta manera s'alliberen més espais d'estacionament.

El Sr. Pablo Ibañez, representant de la A. Veinal i *Esportiva Venda Nova, sol·licita que en Venda Nova s'instal·le un Ecoparc Mòbil.

Sol·licita que davant del parc nou, a la vora del riu, on ara han estat netejant de brossa, s'aplane el terreny amb llast i es posen dos bancs, perquè la gent gran, quan isca a passejar puguen asseure's.

Reitera que el carrer que s'ha asfaltat recentment, enfront dels números 392, 426 i 434 l'asfalt s'està alçant i l'herba ja està creixent.J

Reitera la petició que s'instal·le l'aparell de gimnàstica al parc nou, perquè insistix que este aparell se'l va informar que ja estava comprat.

Reitera la petició que s'il·luminen els fanals de les rotondes de la Ctra. l'Alcora.

La Sra. Concepción *Guillamón, representant de l'AV La Joquera, sol·licita informació relativa a la cessió i els límits del sòl de la Urbanització La Coma per la Gaspara.

Reitera que la rotonda de la Gaspara s'il·lumine.

Reitera la petició que s'instal·len càmeres de vídeo vigilància en la zona dels contenidors, per a vigilar aquells abocaments incontrolats.



Sol·licita que se'ls d'informació a totes aquelles urbanitzacions de muntanya, sobre atenció policial específica per a urbanitzacions, com que funcions realitzen, telèfons disponibles als quals puguen cridar,....

Reitera la petició de tindre una reunió amb el Regidor de Mobilitat, sobre l'autobús per a urbanitzacions de muntanya.

Insistix que la sauna de vapor de la piscina olímpica segueix sense funcionar.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, indica que fa un temps, un tècnic de l'Ajuntament es va personar amb l'anterior Regidor d'Urbanisme a la zona de la Quadra Saboner fins al Grup Sant Lorenzo, per a veure les possibles millores que es podien realitzar en la Quadra, quant a la realització e voreres i altres actuacions per a millorar. Sol·licita més informació sobre els terminis per a executar estos treballs.

A la UE-36, just al final del carrer Ametler ja es va sol·licitar amb anterioritat que s'executara una rotonda o mitja rotonda, ja que els vehicles circulen a molta velocitat i quan arriben al final, no respecten els senyals del paviment i circulen sobre la suposada rotonda, sent així perillós per als vianants que passen per la zona, sobretot gent gran.

Reitera que es pinte els senyals horitzontals al carrer Cap i Corp i s'instal·len els senyals de prohibit estacionar.

Sol·licita que en el Grup Sant Joan, s'instal·le un pas per a vianants elevat, tal com es va acordar amb un veí que va anar a sol·licitar-lo a la tinença alcaldia Oest (Maset Blau).

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AV Grup Reis i Ctra. l'Alcora, reitera que la font de la Plaça Reis 2000 encara no s'ha instal·lat, ja que arriba l'estiu, sol·licita que s'instal·le en la major brevetat possible.

Pregunta com està el tema d'ampliar la vorera que dona al centre mèdic, per a així poder facilitar l'accés a minusvàlids.

Al parc de l'Era, hi ha un accés que dona directament a la carretera l'Alcora. Allí ara hi ha unes tanques que cada vegada que entren a podar els arbres o quan són festes, que entren els vehicles per a descarregar escenari, orquestra estes tanques s'han de retirar. Estes tanques són necessàries perquè en tindre un parc i un camp de *futbol hi ha molts xiquets que algunes vegades ixen del parc i van directes a la carretera. És per això, que proposa que s'instal·le una porta d'accés corredissa amb un cademat, que quan siga necessari puga obrir-se i tancar. Esta clau podria tindre-la brigades municipals, i el president de l'Associació.

En la Carretera l'Alcora, en fer-se el carril bici, a l'altura del Grup Reis, pel costat del carril bici, hi ha dos carrers que donen a la Carretera l'Alcora. Els vehicles, per a poder accedir a la Carretera han de passar per damunt del Carril Bici, amb el perill que això comporta, perquè en este cas, la bicicleta té preferència enfront dels vehicles. Per això s'ha pensat que s'instal·le un senyal de "atenció creue perillós" o posar un Stop per als vehicles. Els carrers són C-30 i C-37.

En la Quadra Casanya, enfront del número 23D, en l'actualitat hi ha un gual de goma que ja està afonat, sol·licita que es canvie per un altre més gran o fins i tot posar dos.



Al carrer Maestro de Vega, darrere de l'Associació de Veïns, hi ha un solar ple de vegetació, sol·licita que ara, de cara a l'estiu es netege perquè és un focus de bestioles i perillós per possible incendi.

La Sra. Anunciació Láinez, representant del PSOE, reitera la instal·lació d'un fanal al carrer Alfondeguilla, a la Urbanització *Racó de Mercader.

Reitera la petició que es netegen les cunetes de terra i herbes. El que s'ha fet ha sigut apartar-les, però no netejar i eliminar. A la urbanització Racó de Mercader.

Indica que a la Urbanització Racó de Mercader en la Junta de Districte de data 25 de març de 2025, es va fer la petició que es taparen les foradades en l'asfalt que s'ha fet al costat del número 19. A esta petició es va contestar que "S'ha inspeccionat la zona i el que pretenen asfaltar que està als laterals del camí fa de recollida d'aigües". Indica que no és correcte, que no existix recollida d'aigües per a tal efecte. Sol·licita que se de una solució.

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AV Grup Roser, Ctra Borriol i adjacents, sol·licita que es netege d'herbes el camí Collet, des de la Ctra. Borriol fins a la via de servei de la Ronda Oest. Una vegada estiga net d'herbes, sol·licita que es polvoritze.

En la quadra segona o del Cap des del Grup Roser fins al Grup Sant Agustí, se sol·licita que es netege d'herbes i a continuació que es pulvorice.

L'enllumenat públic del Camí Collet, va ser aprovat pels pressupostos participatius de l'any 2019, però els treballs no han sigut executats, per la qual cosa sol·licita una resposta sobre aquest tema.

En el Camí Enramada, direcció nou cementeri, hi ha un camí, concretament Camí Assagador o de Portoles, sol·licita que s'instal·le un senyal indicant "Camí sense eixida".

En el Camí Enramada, encreuament amb el Camí Assagador hi ha un abocament d'enderrocs incontrolat. Sol·licita la neteja d'este.

En la rotonda de l'Hospital La Magdalena, direcció cementeri nou, hi ha una rotonda xicoteta, als laterals hi ha dos parcel·les plenes de brossa, sol·licita que es netegen.

Reitera la petició que es tale el pi a l'entrada del cementeri nou, ja que dificulta el trànsit i les arrels alcen el paviment.

Reitera que la jardineria de davant del Merka Xinés, en la Ctra. Borriol falta instal·lar el reg per degoteig, la qual cosa fa que esta jardineria en l'actualitat estiga seca de vegetació, no com l'altra existent que hi ha enfront del tanatori Ildum.

En el Barranc del Sol, just al costat de la capella, hi ha molta vegetació, sol·licita que es netege de manera immediata.



I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint-i-una i trenta minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària de la Junta, en el lloc i data al principi expressats.

